
 
 

Протокол №4 

зустрічі міського голови, заступників міського голови з мешканцями 

 четвертого мікрорайону м.Южноукраїнська 

12.08.2021                                                                                         м.Южноукраїнськ                                                                                                     

Робоча президія: 

- Головуючий – Южноукраїнський міський голова Онуфрієнко Валерій 

Васильович; 

- Перший заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів 

ради Майборода Олексій Анатолійович; 

- Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради  Сіроух 

Юрій Миколайович;  

- Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Горностай Сергій Валерійович; 

- Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Дроздова Марія Борисівна. 

Секретар: 

Репіна Ірина – головний спеціаліст загального відділу управління діловодства та зв’язків з 

громадськістю апарату Южноукраїнської міської ради та її виконавчого комітету 

Присутні: близько 35 осіб 

Порядок денний:  

1.  Виступ міського голови про роботу виконавчих органів Южноукраїнської міської ради. 

2. Розгляд проблемних питань, які хвилюють жителів четвертого мікрорайону 

м.Южноукраїнська. 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Міський голова привітав мешканців четвертого мікрорайону, які знайшли час та прийшли 

на дану зустріч. Мета зустрічі – прямий діалог з громадою, визначення кола питань, що 

гостро турбують жителів м.Южноукраїнська. 

Міський голова представив всім присутнім першого заступника міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради Майбороду О. А., заступників міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  Сіроуха Ю.М., Горностая С. В., Дроздову М. Б., 

зазначивши безпосередньо напрямок їх роботи. 

Головуючий зауважив, що після попередніх зустрічей з мешканцями м.Южноукраїнська є 

напрацювання, і деякі питання та проблеми вже вирішуються. Так, наприклад вирішується 

питання з обрізкою та кронуванням дерев, планується розділення прийому дитячих та 

дорослих лікарів в НКП «Южноукраїнського міського центру первинної медико-санітарної 

допомоги» та інше. 

Міський голова розповів про те, що завершується ремонт дороги та тротуарів на 

вул.Дружби Народів, поділився планами на наступні роки: в 2022р. планується ремонт 

дороги на вул.Незалежності, та в 2023р. ремонт дороги на вул.Набережна Енергетиків. 
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ПОСТАНОВИЛИ: 

Інформацію міського голови взяти до відома. 

2.СЛУХАЛИ: мешканців четвертого мікрорайону м.Южноукраїнська, які задавали 

питання що їх хвилюють. 

ВИСТУПИЛИ: мешканці четвертого мікрорайону м.Южноукраїнська (нижченаведені 

питання та пропозиції викладені без дотримання протокольної форми, з метою збереження 

суті проблеми). 

Адреса Питання та пропозиції Виконавець/Відповідь Строки 

 -Що вже зроблено з 

каналізаційним 

колектором? 

 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

-Чи планується перевірка 

стану трубопроводу? 

 

Надано відповідь: 

70% трубопроводу 

треба міняти. 

 

-Чи будуть кадрові зміни 

в КП ТВКГ? 

Надано відповідь: 

відбудеться 

реорганізація. 

 

-Чи планується 

розробити комплексну 

програму по ремонту 

доріг і вулиць 

м.Южноукраїнська? 

Надано відповідь 

першим заст. 

міськ.голови  

Майбородою О.А.: 

така програма є. 

 

Вул.Енергобудівельників 

3, 5, 7 

-Коли вирішиться 

питання з розритими 

ямами трубопроводу?  

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

Бульв.Шевченко 9 -Як можна вирішити 

питання з калюжею від 

пам’ятника Шевченко до  

нашого будинку? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

-Чому в барі «Одеса» 

ведеться торгівля 

спиртними напоями після 

22 години? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

 -Які втрати по МПЗ в 

2021 році? Яким чином 

буде вирішуватися ця 

проблема? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

Вул.Набережна 

Енергетиків 35 

-З березня 2021р. подали 

документи на утворення 

ОСББ, ще досі питання не 

розглядається. Чому так 

довго? 

 

Надано відповідь. 

Щодо подачі пакету 

документів в ЦНАП 

 

-Чому такі дорогі тарифи 

КП ЖЕО? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

Просп.Незалежності 20 -Коли вирішиться 

питання з зупинкою 

«Альянс»? 

Надано відповідь: 

чекаємо рішення суду 

по цій справі. 
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Просп.Соборності 6 -Коли буде виконана 

робота з обрізкою та 

кронуванням тополь? 

 

 

Надано відповідь: 

виділені кошти для 

обрізки сухих дерев та 

кронування дерев. 

 

-Коли зроблять доріжку 

біля нашого будинку? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

 -До кого звертатися за 

інформацією по програмі 

«Наш Двір»? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

 -Чи можна дізнатися які 

двори в цьому році 

отримають дитячі 

майданчики за 

програмою «Наш Двір»? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

Бульв.Шевченко 12 -Чому КП ТВКГ ще в 

2020р. зняли пломби з 

лічильників, і досі нічого 

не роблять? 

  

-Коли вирішиться 

питання з відсутністю 

освітлення від ЗОШ №4 

(також біля пам’ятнику 

Т.Г.Шевченко) до будівлі 

Южноукраїнської 

податкової інспекції? 

 

Надано відповідь: 

буде заміна ламп або 

розроблено проект 

встановлення 

вуличних ліхтарів. 

 

-Росте заборгованість КП 

ТВКГ, які робляться дії 

щоб зупинити цю 

заборгованість? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

 -Біля ЗОШ №4 по 

просп.Незалежності 

стоїть рекламний 

сітілайт, який закриває 

видимість дороги, коли 

буде його демонтовано? 

Надано відповідь: 

після позитивного 

рішення суду, буде 

його демонтування. 

 

 -Коли буде заміна вікон в 

ЗОШ №4? 

Надано відповідь 

заст.міськ.голови 

Горностаєм С.В.: в 

2021р. внесення змін 

до проектно 

кошторисної 

документації, а в 

2022р. виділення 

коштів на заміну 

вікон. 

 

 -Яка робота проводиться 

з заміною котла в 

Костянтинівській ЗОШ? 

Надано відповідь 

заст.міськ.голови 

Майбородою О.А.: 

оголошено тендер. 
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 -Чи проходить 

вакцинація вчителів? 

Під час зустрічі 

надано відповідь. 

 

 -Чому в НКП 

Южноукраїнського 

міського центру 

первинної медико-

санітарної допомоги» на 

вакцинування йде запис 

на два місяці? 

Надано відповідь 

заст.міськ.голови 

Дроздовою М.Б.: у 

зв’язку з збільшенням 

попиту на 

вакцинування від 

підприємств, 

управлінь, та 

приближенням 

шкільного року 

збільшилось 

вакцинування 

вчителів. 

 

 

 

 

ПОСТАНОВИЛИ: 

 

1. Взяти на контроль питання та пропозиції, які озвучили мешканці четвертого 

мікрорайону м.Южноукраїнська, та вжити заходи для їх вирішення. 

2. Виконавцям, визначеним в протоколі, вирішити проблемні питання, які надали 

громадяни четвертого мікрорайону у зазначений строк. 

3. Управлінню діловодства та зв’язків з громадськістю, оприлюднити відповідь на 

поставлені питання на вебсайті м.Южноукраїнська строком до 5 днів після 

отримання відповіді. 

 

 

 

Міський голова                                                      Валерій ОНУФРІЄНКО 

Секретар                                                                  Ірина Репіна 


